
1 
 

Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/44-6/2025 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. június 18-án megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Havasiné Orbán Ildikó képviselő, Palotai Bence 

képviselő, Veréb Zoltán képviselő, Takács Áron József képviselő, Klestenitz Miklós alpolgármester, 

Dr. Tomayer Tamás jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: Bodányi Endre Lajos képviselő 

 

Meghívottak: Takács Tímea bizottsági tag/művelődésszervező, Fodorné Pintér Veronika igazgató, 

Palotainé Papp Éva igazgató 

 

Az ülést 17 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 7 fő 

települési képviselőből 6 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 9 napirendi pont szerepel.  

 

A tárgyalandó napirendi ponttal kapcsolatosan további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak a napirendi pont tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő-részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 65/2025. (VI.18.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2025. június 18-i, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1.Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. Az avar és kerti hulladék szabadban történő égetéséről szóló rendelet 

3. A 2025.évi tanévkezdési támogatásról szóló rendelet 

4. A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

5. Az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása 

6. Játszótéri eszköz beszerzés 

7. Beszámoló a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024. évi tevékenységéről 

8. Szákszend település 2024.évi víziközmű üzemeltetés beszámolójáról 

9. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 
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1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  
Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): A Szákszendi Sportegyesület, az Evangélikus Egyházközség és az Amicitia Kft. az 

általuk szervezetett táborokban az étkeztetés lebonyolításához szeretnék igénybe venni az önkormányzat 

tálalókonyháját, valamint a tánctábort a Faluházban szeretné az Amicitia Kft. megszervezni. Javaslom, 

hogy támogassa ebben őket a képviselő-testület. 

• Az önkormányzati zöldterületek kezelésére kértem ajánlatot Javaslom Mayer Ferenc 

ajánlatának elfogadását. 

• A Faluház kamerarendszer korszerűsítésére kértem ajánlatot a kamerákat üzemeltető LNL 

Group Solutions Kft.-től. Az árajánlatunk tartalmazza:  

 8 db 5 MP fix IP kamerát kültérre, 

 1 db 5 MP Dome kamerát beltérre, 

 1 db 9 csatornás hálózati videó rögzítőt, 

 1 db 4TB HDD-t,  

 a kamerarendszer újrakábelezését 80 méter 2*0,75 80 méter kültéri UTP-t,  

 a teljes rendszer készre szerelését,  

 rendszerhasználat betanítását, valamint 

 kiszállási díjat, munkadíjat.  

 

A kamerák a régi kamerák helyére kerülnek felszerelésre a kábelezés cseréjével. A régi rendszer 

eszközöket is beszámították az ajánlatba. A kivitelezést 787.000 Ft + ÁFA áron vállalnák, javaslom az 

elfogadását.  

Papp Attila Csaba polgármester kiegészítette az előterjesztést azzal, hogy folyik a Faluház felújítása. 

A kamerák áthelyezése során látták, hogy pár vezeték meg van törve, ezeket kell cserélni. A mostani 

kamerák 2 MP-ek. Amikor fel lettek szerelve, akkor modernek voltak, de már vannak 5 MP-es kamerák 

is. Véleménye szerint a felújítás során jó volna megvalósítani, a keret meg van rá.  

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti határozati javaslatokat. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés és az előterjesztés kiegészítés szerinti határozati 

javaslatokat. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés 1. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

66/2025. (VI.18.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 
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Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. június 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az előterjesztésben szereplő 2. határozati 

javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés 2. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
67/2025. (VI.18.) határozata 

táborok támogatásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Engedélyezi, hogy az Amicitia Kft. térítésmentesen használja a Faluház épületét (2856 

Szákszend, Száki utca 93.) az általa szervezett tábor időtartama alatt. 

2. Engedélyezi, hogy a Szákszendi Evangélikus Egyházközség, az Amicitia Kft. és a Szákszendi 

Sportegyesület által szervezett táborokban az étkeztetés az önkormányzat tulajdonában álló 

tálalókonyhában történjen. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az előterjesztésben szereplő 3. határozati 

javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés 3. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

68/2025. (VI.18.) határozata 

zöldterület kezelésről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Mayer Ferenc egyéni vállalkozó ajánlatát az előterjesztés 1.melléklete szerinti tartalommal 

évi bruttó 1.548.000 Ft áron határozott időre 2025. július 1. napjától 2025. december 31. napjáig. A 

zöldterület kezelés költségének fedezete rendelkezésre áll az önkormányzat 2025. évi költségvetésének 

egyéb szolgáltatások rovatán.  

2. Felhatalmazza a polgármester a vállalkozói szerződés aláírására.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. június 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az előterjesztés kiegészítésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés kiegészítés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési 

képviselő részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

69/2025. (VI.18.) határozata 

kamerarendszer korszerűsítésről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 
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1. Elfogadja a LNL Group Solutions Kft. (székhely: 8800 Nagykanizsa, Király u. 9-11., adószám: 

24722429-2-20) ajánlatát az előterjesztés kiegészítés melléklete szerinti tartalommal 787.000 Ft + ÁFA 

áron.  A Faluházban található kamerarendszer korszerűsítésének fedezetét az önkormányzat 2025.évi 

költségvetésének egyéb tárgyi eszközök beszerzése, létesítése soráról biztosítja, amire a fedezetet a 

tartalékok sorról csoportosítja át. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2025. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 1. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. június 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: 

Az avar és kerti hulladék szabadban történő égetéséről szóló rendelet 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Felmerült az igény, hogy egész évben lehetőség legyen a száraz kerti hulladék 

égetésére. Elkészítettük az rendelettervezetet, amelyet a környezet védelmének általános szabályairól 

szóló 1995. évi LIII. törvény alapján elküldtük a Komárom-Esztergom Vármegyei Önkormányzatnak és 

a Komárom-Esztergom Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 

Hulladékgazdálkodási Főosztálynak véleményezésre, illetve tájékoztatásul a környező településeknek. A 

rendelettervezet az előterjesztés melléklete. 

 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és megalkotta a 

 

Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2025. (VI. 20.) önkormányzati 

rendeletét 

az avar és kerti hulladék szabadban történő égetéséről 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

 

3. NAPIRENDI PONT: 

A 2025.évi tanévkezdési támogatásról szóló rendelet 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Szákszend Község Önkormányzata költségvetési rendelete 1.300.000 Ft forrást 

biztosít a tanévkezdési támogatás nyújtására.  
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Két javaslatot készítettünk el. Mindkét javaslatban feltétel, hogy a gyermek Szákszenden él 

életvitelszerűen. A tanévkezdési támogatás jövedelemhatártól és rászorultságtól függetlenül járna. A 

támogatás igényléséhez kérelmet kell benyújtani.  

 

Az A. javaslatban a következő tanulók részesülnének a támogatásban: 

• Szákszendi Öveges József Általános Iskolába járó diák, 

• nyolc-és hatosztályos képzést biztosító oktatási intézmény 5-12. évfolyamán tanuló diák, 

• gyógypedagógiai, konduktív pedagógiai nevelési-oktatási intézménybe járó tanuló, aki nem 

töltötte be a 25.életévét, 

• középfokú iskola nappali oktatási munkarendje szerint 9-13 évfolyamon tanuló személy, aki 

20.életévét nem töltötte be, valamint 

• felsőoktatási intézmény nappali tagozatos hallgatója számára is, amennyiben 25.életévét még 

nem töltötte be. 

 

A B. javaslat annyiban különbözik, hogy általános iskola 1-8. osztályos tanulója intézménytől függetlenül 

részesülne a támogatásban.  

 

Mindkét esetben az általános iskolás tanulónak, a nyolc-és hatosztályos képzésben tanulónak, valamint a 

középiskolás tanulónak 10.000 Ft/fő támogatás járna. A speciális oktatási intézmény és felsőfokú oktatási 

intézményben tanuló diák 20.000 Ft/fő támogatásban részesülne.  

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő A. javaslatot elfogadásra javasolja. 

Takács Áron József képviselő elmondta, hogy úgy érzi egyedül van azzal kapcsolatban, hogy inkább 

a B. javaslatot támogatná, hogy minden Szákszenden élő diák jogosult legyen a támogatásra. Úgy tudja, 

hogy érvként az jön fel az A. javaslat mellett, hogy ezzel ösztönözzék a falubeli diákokat és szüleiket, 

hogy ide járjanak az iskolába. Egyetért mindenkivel, hogy az volna a kedvező, viszont úgy tudja, 4-5 

éve az A. javaslat valósul meg és nem mutatkozik az ösztönző hatása. Nem csökkent azoknak a száma, 

akik más iskolát választanak a helyi helyett. Nem tudja érvként értelmezni, mert nem működik. 

Büntetésnek fogja fel azokkal szemben, akik elviszik a gyermeküket. Úgy gondolja, hogy nem helyes 

az, ha valakit azért büntetnek, mert él a szabad iskolaválasztás jogával.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy igaza van. A helyzetet szerinte a következő oldalról 

kell megnézni. Ez egy olyan támogatási lehetőség, amely adható. Azoknak a diákoknak adható, akiknek 

a körét a képviselő-testület meghatározza. Azok a szülők, akik úgy gondolják, hogy gyermeküket 

elviszik másik iskolába, nagy valószínűséggel anyagi helyzetük megengedi. Ez a 10.000 Ft nem lenne 

nekik segítség. Ezért van általában ez a döntés. Szerinte szolidaritást kell vállalni az iskolával. Ezt nem 

büntetésként kell megélni, de ők határozzák meg, hogy kinek adnak. A saját iskolájukat kell támogatni.  

Havasiné Orbán Ildikó képviselő elmondta, hogy véleménye szerint kérjen iskoláztatási támogatást 

annál az önkormányzatnál, amely település intézményébe jár. 

Takács Áron József képviselő elmondta, hogy ott nem fog kapni, mert nem ott él. Az a problémája 

ezzel, hogy az emberek olvasatában ez megkülönböztetés. Megkülönböztetnek csoportokat aszerint, 

hogy hoztak egy döntést, hogy ide jár a gyermeke vagy nem. Ahhoz megvan a joga. Nagyon szeretné, 

ha ide járnának, kell is erre ösztönözni. Ez a módszer nem alkalmas az ösztönzésre, hanem csak 

megbélyegzésre. Ehhez ő nem szeretné adni a nevét. 

Palotai Bence képviselő elmondta, hogy megkülönböztetés bizonyos szempontból, de nem mehetnek 

el amellett, hogy ő személy szerint nem ért egyet azokkal a családokkal, akikkel nem „egy szekeret 

tolnak”.  
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Takács Áron József képviselő elmondta, hogy egyetért, de nem ítélkezik felettük. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy nem ítélkeznek, de ez egy adható támogatás. 

Elmondta, hogy nem az összegről van szó. Azok az emberek, akik el tudják vinni a gyermeküket egy 

másik iskolába, és naponta tudják vinni-hozni, nincsenek rászorulva erre a támogatásra.  

Takács Áron József képviselő elmondta, hogy nem is biztos, hogy jelentkeznének érte. Neki az a 

problémája, hogy nem tudja érvként elfogadni a motivációt, mert bebizonyosodott, hogy nem működik.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy valószínű, hogy így is van. Az, hogy ez motiváció 

vagy nem, nem voltak mérések. Van az A és B variáció, testület eldönti. Valaki egyetért, valaki nem. 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy Áronnal ért egyet. Az a kérdése, hogy hány éve van ez a 

támogatás? 

Kovács Laura kirendeltségvezető elmondta, hogy 4 éve. 

Takács Tímea bizottsági tag feltette a kérdést, hogy nem lehet-e úgy előterjeszteni, hogy ne legyen A 

meg B. Minden évben ez történik, akkor maradjon az A. javaslat. Minden évben ezen vitatkoznak.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy az A és B variációval meg van adva a lehetőség, 

hogy tudnak választani, fel tudják vállalni a döntésüket.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 5 igen, 1 nem szavazattal elfogadta és megalkotta a 

Szákszend Község Önkormányzat képviselő-testületének 

12/2025. (VI. 20.) önkormányzati rendeletét 

a 2025. évi tanévkezdési támogatásról 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: 

A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény határozza meg a 

polgármester illetményét és költségtérítését. Július 1.napjától változik az illetmény és költségtérítés 

összege. Az Mötv. a polgármester illetményének és költségtérítésének mértékét konkrétan rögzíti, az 

attól való eltérésre nincs jogszabályi lehetőség. A polgármester 2025. július 1. napjától havi bruttó 

1.334.700,- Ft illetményre jogosult, valamint havi bruttó 200.205,- Ft költségtérítésre.  

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Papp Attila Csaba polgármester bejelentette személyes érintettségét a polgármester illetményének 

megállapítása ügyében. Kezdeményezte a döntésből való kizárását. 
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Szavazást kért a polgármester illetményének megállapításáról szóló döntéshozatalból való kizárásnak 

elfogadásáról. 

A Képviselő-testület Papp Attila Csaba polgármestert kizárását a polgármester illetményének 

megállapításáról szóló döntéshozatalból nem fogadta el, és nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

70/2025. (VI.18.) határozata 

döntéshozatalból való kizárásról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete Papp Attila Csaba polgármestert a polgármester 

illetményének megállapításáról szóló döntéshozatalból nem zárja ki személyes érintettsége miatt. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 5 igen, 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
71/2025. (VI.18.) határozata 

a polgármester illetményének megállapításáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. 2025. július 1. napjától kezdődően Papp Attila Csaba polgármester, Szákszend község főállású 

polgármesterének illetményét Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 71.§ (4) bekezdés c. pontja alapján meghatározott havi bruttó 1.334.700,- 

Ft-ban, költségtérítését Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 71.§ (6) bekezdése alapján meghatározott havi bruttó 200.205,- Ft/hó összegben 

állapítja meg.  

2. A polgármester részére 2025. évben a köztisztviselőkkel azonos mértékű cafetéria juttatást 

biztosít.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

Az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítésének megállapítása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény értelmében a társadalmi 

megbízatású alpolgármester tiszteletdíját a képviselő-testület állapítja meg úgy, hogy az nem haladhatja 

meg a társadalmi megbízatású polgármester tiszteletdíja 90%-át, amely 600.629 Ft. Javaslom, hogy a 

Képviselő-testület Klestenitz Miklós társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíját 333.683 Ft-

ban állapítsa meg. A költségtérítés összegét javaslom bruttó 50.052,-Ft-ban megállapítani 2025. július 

1. napjától. 
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Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Klestenitz Miklós alpolgármester bejelentette személyes érintettségét az alpolgármester 

tiszteletdíjának megállapítása ügyében. Kezdeményezte a döntésből való kizárását. 

Papp Attila Csaba polgármester szavazást kért Klestenitz Miklós alpolgármester az alpolgármester 

tiszteletdíjának megállapításáról szóló döntéshozatalból való kizárásnak elfogadásáról. 

A Képviselő-testület Klestenitz Miklós alpolgármestert kizárását az alpolgármester tiszteletdíjának 

megállapításáról szóló döntéshozatalból nem fogadta el, és nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

72/2025. (VI.18.) határozata 

döntéshozatalból való kizárásról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete Klestenitz Miklós alpolgármestert az 

alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról szóló döntéshozatalból nem zárja ki személyes 

érintettsége miatt. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 5 igen, 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
73/2025. (VI.18.) határozata 

a társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Klestenitz Miklós társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíját 2025. július 1. napjától 

kezdődően Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80.§ (2) 

bekezdése alapján meghatározott havi bruttó 333.683,-Ft-ban, költségtérítését Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80.§ (3) bekezdése alapján 

meghatározott havi bruttó 50.052,-Ft/hó összegben állapítja meg. 

2. Az 1. szerinti tiszteletdíjának, valamint a költségtérítések összegének kifizetéséről Szákszend 

Község Önkormányzata költségvetésének általános tartaléka terhére gondoskodik. 

3. Utasítja a polgármestert, hogy a költségvetés módosításakor gondoskodjék az előirányzat 1-2. 

pontban foglaltak szerint történő átcsoportosításáról, és ennek megfelelően a költségvetési 

rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 
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6. NAPIRENDI PONT: 

Játszótéri eszköz beszerzés 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): A képviselő-testület tervei között szerepel a településen két játszótér kialakítása. 

Első körben abban egyeztünk meg, hogy a szendi településrészen alakítunk ki játszóteret a Fő utca- 

Csillag utca-Kossuth Lajos utca kereszteződésben a Szákszend belterület 257/4 helyrajzi számú 

ingatlanon. Javaslom az Acer Kft. ajánlatának elfogadását 3.360.000 Ft+ÁFA áron. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés és az előterjesztés kiegészítés szerinti határozati 

javaslatot. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
74/2025. (VI.18.) határozata 

játszótéri eszköz beszerzéséről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Jóváhagyja, hogy a Szákszend belterület 257/4 helyrajzi számú ingatlanon játszótér létesüljön. 

2. Elfogadja az ACER Ipari Gyártó, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (székhely: 2462 

Martonvásár, Juharfa utca 8., adószám: 12623244-2-07) ajánlatát az előterjesztés 1.melléklete 

szerinti tartalommal 3.360.000 Ft+ÁFA áron, amelynek fedezete rendelkezésre áll az 

önkormányzat 2025. évi költségvetésének ingatlanok beszerzése, létesítése rovatán. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024.évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Fodorné Pintér Veronika igazgató 

 

(Papp Attila Csaba): Fodorné Pintér Veronika igazgató elkészítette a Szákszendi Kiskuckó Napközi 

Otthonos Óvoda 2024.évi tevékenységéről szóló beszámolóját, amely az előterjesztés mellékletét 

képezi. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés és az előterjesztés kiegészítés szerinti határozati 

javaslatot. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
75/2025. (VI.18.) határozata 

a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolóról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Fodorné Pintér Veronika igazgató beszámolóját a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos 

Óvoda 2024. évi tevékenységről az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.  

2. Köszönetet mond a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda dolgozóinak az elmúlt évben 

végzett kiemelkedő munkájukért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

8. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend település 2024.évi víziközmű üzemeltetés beszámolójáról  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Lauda Brigitta üzemvezető, Csiszár Ádám ágazatvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Lauda Brigitta üzemvezető és Csiszár Ádám műszaki vezető elkészítette Szákszend 

település 2024.évi víziközmű üzemeltetés szennyvízágazati beszámolóját, amely az előterjesztés 

mellékletét képezi. A beszámoló az előterjesztés melléklete. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

Takács Áron József az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés és az előterjesztés kiegészítés szerinti határozati 

javaslatot. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
76/2025. (VI.18.) határozata 

Szákszend település 2024. évi víziközmű-üzemeltetés szennyvízágazati beszámoló elfogadásáról  
 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja az Észak-dunántúli Vízmű Zrt. 

Oroszlány-Kisbér Vízmű Üzem által készített, Szákszend települést érintő 2024. évi víziközmű-

üzemeltetés szennyvízágazati beszámolóját.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. június 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 
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9. NAPIRENDI PONT: 

Kérdés, interpelláció 

 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy lezajlott június 7-én a falunap. Megköszönte az összes 

képviselőnek, hogy valamilyen formában támogatták a rendezvényt. Mindenki kivette a részét, aminek 

nagyon örül. Köszöni azoknak, akik külön anyagilag is támogatták.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ő is köszöni mindenkinek, aki segített a rendezvény 

lebonyolításában. Jól sikerült a falunap. Mindig lesz visszhang, hogy van-e sztárvendég, nincs 

sztárvendég. Úgy gondolja, hogy ő tudja, hogy mennyibe került a császári falunapon a két sztárvendég, 

6 millió Ft volt. Nótár Mary és Pataki Attila lépett fel. Abból a pénzből ők csinálnak egy játszóteret és 

korszerűsítik a kamerarendszert. Szerinte többet ér.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy mennyire járják körbe ezt a kérdést? 

 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy látják az árakat. Szerinte nem kell magukat hasonlítgatni 

senkihez. A közízlés nagyon azt igényelné. Látja már öt év után, hogy neve kell, hogy legyen a 

fellépőnek. Egyébként se nagyon állnak fel. Azt gondolja, hogy Nótár Marynél tele lett volna a színpad 

eleje. Ezt mérlegelni kell, hogy az ő fellépési költségük a rendezvény fél vagy egész költségvetését 

elvinné. A nagyobb nevek 700-800.000 Ft áron jönnek, az élőzenés minimum 3.000.000 Ft. Év elején a 

műsorirodák megküldik az ajánlatokat.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy lenne ötlete.  

 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy várja az ötleteket.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy nem érkezett meg a megígért utalást a sztárvendég 

árába az önkormányzat részére. Elkezdték a Faluház szigetelését. Az asztalok meg fognak érkezni 

határidőre. Egyeztetett a projektmenedzsmenttel a kültéri padokkal kapcsolatban. A felújítással 

párhuzamosan így a kamerarendszert is be lehet üzemelni. Megérkeztek a szarufák a színpad cseréjéhez, 

Huszár Laciék munkadíj nélkül megcsinálják. Köszöni szépen neki. Felbontották a színpadot a süllyedés 

miatt. Látják a problémát. Úja kell betonozni. A nagy fogyasztású halogén reflektorokat lecserélik LED-

es lámpatestekre. Reméli, hogy nagyon jól fog kinézni és a határidőt tudják tartani. Köszöni szépen az 

első féléves munkát, mindenkinek kellemes nyarat kíván.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 17 óra 38 perckor bezárta.  

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester             jegyző 

 

 


